

肉類/禽肉進口香港後 出口到廣東

Meat / Poultry imported into
Hong Kong and re-export to Guangdong

- 食物環境衛生署食物安全中心因應廣東出入境檢驗檢疫局的要求通知業界改善肉類/禽肉進口香港後出口到廣東的安排。
- Upon request from Guangdong Entry-exit Inspection and Quarantine Bureau, Centre for Food Safety of Food and Environmental Hygiene Department notify trade on the improvement measure for Meat / Poultry imported into Hong Kong and re-export to Guangdong.

進口廣東要求

Import into Guangdong Requirement

- 如進口商從外國進口肉類/禽肉到香港後考慮再出口到廣東必須符合廣東出入境檢驗檢疫局兩個要求。
- Importer must comply with 2 Guangdong Entry-exit Inspection and Quarantine Bureau requirements if considers re-export the Meat / Poultry that has been imported into Hong Kong.

要求 Requirement (1)

- 出口到廣東的肉類/禽肉必須為進口香港的原封貨櫃。

Meat / Poultry re-export to Guangdong must be in original sealed container as when imported into Hong Kong.

要求 Requirement (2)

- 出口廣東的肉類/禽肉需附有發給香港的雙語(中文簡體及英文)衛生證明書。

Meat / Poultry re-export to Guangdong must be accompanied with bilingual (English and Simplified Chinese) health certificate issued to Hong Kong.

Thank you